

---

THE CHILD AND FAMILY SERVICES ACT  
(C.C.S.M. c. C80)

---

**Agency Mandates Regulation, amendment**

---

Regulation 5/2007  
Registered January 16, 2007

**Manitoba Regulation 184/2003 amended**  
**1** *The Agency Mandates Regulation, Manitoba Regulation 184/2003, is amended by this regulation.*

**2** **Schedule B is amended by adding the following after section 1.1:**

**Child and Family All Nations Coordinated Response Network**

**1.2** Child and Family All Nations Coordinated Response Network is mandated by the Southern Authority to provide child and family services within The City of Winnipeg and the R.M.s of Headingley, East St. Paul and West St. Paul, which area is described as follows:

---

LOI SUR LES SERVICES À L'ENFANT ET À LA FAMILLE  
(c. C80 de la C.P.L.M.)

---

**Règlement modifiant le Règlement sur les autorisations accordées aux offices**

---

Règlement 5/2007  
Date d'enregistrement : le 16 janvier 2007

**Modification du R.M. 184/2003**  
**1** *Le présent règlement modifie le Règlement sur les autorisations accordées aux offices, R.M. 184/2003.*

**2** **L'annexe B est modifiée par adjonction, après l'article 1.1, de ce qui suit :**

**Child and Family All Nations Coordinated Response Network**

**1.2** Le Child and Family All Nations Coordinated Response Network est autorisé par la Régie du Sud à fournir des services à l'enfant et à la famille dans la ville de Winnipeg ainsi que dans les municipalités rurales de Headingley, d'East St. Paul et de West St. Paul, dont la région est décrite comme suit :

That area contained within the following limits: Commencing at the point of intersection with the Southern limit of the R.M. of Rosser and the Western limit of the R.M. of Headingly, thence E'ly and N'ly along the Southerly and Easterly limits of said R.M. of Rosser to the intersection of the Western limit of the R.M. of West St. Paul, thence N'ly and E'ly along the Western and Northern limits of said R.M. of West St. Paul to the intersection of the Western limit of the R.M. of Springfield, thence S'ly along the Western limit of said R.M. of Springfield to the intersection of the Northern limit of the R.M. of Ritchot, thence SW'ly along the Northern limit of said R.M. of Ritchot to the intersection of the Eastern limit of the R.M. of Macdonald, thence N'ly and W'ly along the Eastern and Northern limits of said R.M. of Macdonald to the intersection of the Western limit of said R.M. of Headingly, thence N'ly along the Western limit of said R.M. of Headingly to the point of commencement.

La zone située entre les limites suivantes : commençant à l'intersection de la limite sud de la municipalité rurale de Rosser et de la limite ouest de la municipalité rurale de Headingly; de là, vers l'est et vers le nord, le long des limites sud et est de la municipalité rurale de Rosser jusqu'à leur intersection avec la limite ouest de la municipalité rurale de West St. Paul; de là, vers le nord et vers l'est, le long des limites ouest et nord de la municipalité rurale de West St. Paul jusqu'à leur intersection avec la limite ouest de la municipalité rurale de Springfield; de là, vers le sud, le long de la limite ouest de la municipalité rurale de Springfield jusqu'à son intersection avec la limite nord de la municipalité rurale de Ritchot; de là, vers le sud-ouest, le long de la limite nord de la municipalité rurale de Ritchot jusqu'à son intersection avec la limite est de la municipalité rurale de Macdonald; de là, vers le nord et vers l'ouest, le long des limites est et nord de la municipalité rurale de Macdonald jusqu'à leur intersection avec la limite ouest de la municipalité rurale de Headingly; de là, vers le nord, le long de la limite ouest de la municipalité rurale de Headingly jusqu'au point de départ.

**Coming into force**

**3 This regulation comes into force on February 3, 2007.**

**Entrée en vigueur**

**3 Le présent règlement entre en vigueur le 3 février 2007.**

January 16, 2007  
16 janvier 2007

**Minister of Family Services and Housing/  
Le ministre des Services à la famille et du Logement,**

Gord Mackintosh

---

The Queen's Printer  
for the Province of Manitoba

---

L'Imprimeur de la Reine  
du Manitoba